
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 11.02.2016 

I samband med RS 9/16 "Svar på oversendingsforslag - Innfartsparkering – framdrift" påpeikte Nils Marton 

Aadland (H) og Natalie Golis (MDG) at det hastar med å få på plass innfartsparkering også andre stader 

enn i Åsane, medan Gustav Bahus (FrP) viste til at det på slutten av førre periode vart vedteke ein 

tiltaksplan for innfartsparkering. Fylkesdirektør samferdsel opplyste at det vert arbeidd aktivt med 

problemstillinga, og at administrasjonen er i dialog med fleire grunneigarar. Utvalsleiaren konkluderte med 

at ein vil kome tilbake til problemstillinga.

I samband med RS 11/16 "Svar på spørsmål om trafikkutviklinga for snøggbåtsambandet Bergen-
Frekhaug-Knarvik" påpeikte Nils Marton Aadland (H) at sjølv om passasjerveksten er oppløftande, var det 

ingen trafikk i juli månad. Dette fordi ruta følgjer skuleåret, noko pendlarane ikkje gjer.


